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Fråga till Mohamad Hassan             2020-02-24 

 

När når vi 100 procent Fairtrade? 
 

 

Uppsala kommun är sedan 2015 en diplomerad Fairtrade City och det är glädjande att kunna 

notera att andelen fairtrade-märkta stora produkter som kaffe och te som kommunen köper 

in ökade mellan 2018 och 2019.   

 

Men vi får inte vara nöjda än. Andelen fairtrade-märkt kaffe, te och honung som köptes under 

2019 var dryga 90%, 73% och 40% av totalen. Dessa tre varor finns alltid tillgängliga som 

fairtradeprodukter och därför måste målet vara att 100 procent av totalen ska vara fairtrade.  

 

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande fråga till arbetsmarknadsnämndens 

ordförande Mohamad Hassan, som även är ordförande i styrgruppen för Fairtrade City:  

 

- När kommer vi nå 100 procent fairtrade-märkta inköp på dessa tre produkter?  

- Vilka åtgärder avser minoritetsstyret vidta för att vi ska nå 100 procent?  

 

 

 

 

 

 

Tobias Smedberg (v)   

 

 

  


